



Tempress Systems

Tempress Systems: The expert source in furnace technology. Tempress is a manufacturer of horizontal diffusion, PECVD and LPCVD furnace systems. Ranging from small batch R&D tools, up to fully automated HVM tools.

Besides the horizontal systems, Tempress can also supply a Small Batch Vertical Furnace system, for R&D purposes and small to medium scale manufacturing.

All thermal processes within the scope of your device manufacturing are available, as well as custom made process solutions.

Tempress already supplies furnace equipment since many years in the industry and therefore we can exactly deliver the perfect solution for your requirements.

Tempress has a full local team available for Fieldservice support, Technical support as well as local warehousing for your spare part sourcing.



Rob de Jong
Area Sales Manager
T: +31 (0)6 226 645 80
E: rdejong@tempress.nl



Koen Hilbrink

Tempress 系统：炉技术专家。

Tempress 是水平扩散PECVD和LPCVD炉系统专业生产商，产品范围从小批量研发设备到全自动大批量生产设备。

除了卧式系统，Tempress还可以提供立式小批量炉系统，用于研发和中小批量生产。

我们拥有您器件生产中所有的热处理工艺，以及客户定制的处理方案。

Tempress 拥有许多年供应炉系统的经验，能根据您的要求提供完美的解决方案。

Tempress 拥有完全的本地团队提供现场服务、技术支持和本地仓库满足您的零部件需求。



Contact

TEMPRESS SYSTEMS
Radeweg 31
8171 MD Vaassen
The Netherlands

T: +31 (0) 578 699 200
E: sales@tempress.nl

W: www.tempress.nl